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RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 23.novembrī                                                                                                       Nr. 23 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:45 
Sēde atklāta plkst. 09:47 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts 
Guna Zenčenko, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars 
Buharins, Deputāts Guna Popova, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs (no plkst.9:54 līdz.plkst.10:23), 
Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts 
Jānis Freibergs, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts 
Felicija Leščinska, Deputāts Staņislavs Šķesters (no plkst.9:47 līdz plkst.10:18), 
Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs (no plkst.9:56 līdz plkst. 9:58 
un no plkst.10:09 līdz plkst.10:23) 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja. 
 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Ziemssvētku dāvanu (saldumu paciņu) nodrošināšanu. 

2. Par iespējamo atbalstu transporta nodrošināšanai SB SK "Ezerzeme". 

3. Par atbalstu fondam "Sibīrijas bērni". 
 

1.§ 
Par Ziemssvētku dāvanu (saldumu paciņu) nodrošināšanu 

Ziņo Guntis Rasims: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Ziemssvētku dāvanu (saldumu paciņu) nodrošināšanu. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Visās apvienībās ir vienāds finansējums? 
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Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Katrā apvienībā līdz 5 euro. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Agrāk bija 5 euro, bet tagad jau ir līdz 5 euro. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Apvienībās ir bijušas dažādas summas. Līdz 5 euro ir tāpēc, ka katra 
apvienības pārvalde sava budžeta ietvaros var noteikt summu. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Vairāk par 5 euro nav? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ir jānosaka saprātīga robeža. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Ņemot vērā cenu sadārdzinājumu, varētu summu pacelt līdz 6 vai 6,5 
euro. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Līdz 5 euro var sagatavot radošu, labu dāvanu. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Apvienības ietvaros dāvanas ir paredzētas tikai skolēniem, vai vēl 
kam? Vai skolēniem dāvanas ir līdz 9. klasei, vai varbūt vecākiem? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Līdz šim dāvanas saņēma skolēni līdz 9.klasei. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Dāvanas saņem visi bērni, tai skaitā arī pirmsskolas vecuma bērni. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Vismaz apvienību ietvaros visos pagastos šai summai jābūt vienādai. 
Lai nebūtu arī tā, ka vienā apvienības pagastā papildus vēl sveic arī 
pensionārus, bet citos pagastos, nē. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Tagad runa iet tikai par bērniem. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Ja bērniem dāvanas mazāk par 5 euro, vai netiks daļa novirzīta 
pensionāriem? 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Šim jautājumam būs jāpievērš uzmanība (sniedz informāciju par 
Ziemassvētku dāvanu sagatavošanas procesu un problēmām, kas 
saistās sagatavojamo dāvanu daudzuma noteikšanu un nogādāšanu 
bērniem, kuri nedzīvo deklarētajās dzīvesvietās). 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

No lēmuma projekta varētu izņemt 1.3 punktu - Visi izglītojamie, kas 
mācās citas pašvaldības izglītības iestādēs, bet ir deklarēti Rēzeknes 
novadā. Uzskatu, ka Ziemassvētku paciņu dalīšana ir cieši saistīta ar 
piederību kādai izglītības iestādei. Ja bērns mācās ārzemēs vai kaimiņu 
novadā, kāpēc šis bērns ir jāmeklē rokā, lai pasniegtu Ziemassvētku 
paciņu? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Šajā gadījumā tad būs neapmierinātie vienas saimes ietvaros, kur viens 
bērns mācās Rēzeknes novadā, cits - citā novadā. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Ja paciņu sadalīšana notiek skolās un bērnudārzos? 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Šādam priekšlikumam varētu piekrist, bet būs neapmierinātie. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Šāda paciņu dalīšana nes iepriekšējās valsts iekārtas tradīcijas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Piekrītu viedoklim, ka dāvanas vajadzētu pasniegt caur skolām, 
bērniem, kas piesaistīti konkrētām izglītības iestādēm. 
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Deputāti: (diskutē) 

Monvīds Švarcs: (izsaka viedokli) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ja bēri ir deklarēti novadā, bet dzīvo ārzemēs. Kas notiks ar 
iepirktajām dāvanām? 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Kā pašvaldība var pārliecināties, ka dāvanas ir atdotas adresātam? 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Pārliecināties nevar (sniedz informāciju par paciņu dāvināšanas 
tradīcijām citās pašvaldībās). 

Deputāti: (diskutē par dāvanu nodrošināšanas iespējām pensionāriem) 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Ir priekšlikums atstāt lēmuma projektu esošajā redakcijā, bet uz 
nākamo gadu laicīgi skatīties, ko darīt ar Ziemassvētku dāvanām. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Pāri palikušās dāvanas varētu nodot pansionāta iemītniekiem. 

Deputāti: (turpina diskutēt) 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pirmkārt, aicinu neizslēgt deklarācijas formātu. Otrkārt, ir jārunā par 
kontroles vienkāršu mehānismu, kur tiek sastādīti skolu saraksti. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Varbūt kontroles veikšanu pār dāvanām, kas netiks atdotas, varētu 
uzticēt izpilddirektora vietniekam? Aicinājums lēmuma projektu 
papildināt ar 6.punktu par kontroles veikšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna 
Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Ziemssvētku dāvanu (saldumu paciņu) nodrošināšanu". 

 
2.§ 

Par iespējamo atbalstu transporta nodrošināšanai SB SK "Ezerzeme" 
Ziņo Aldis Ciukmacis: Izskatot sporta biedrības SK “Ezerzeme” 2023.gada 7.novembra 

iesniegumu, lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
iespējamo atbalstu transporta nodrošināšanai SB SK "Ezerzeme". 

Izsaka viedokli Aldis 
Ciukmacis: 

Budžetā šādi līdzekļi nav paredzēti. Ņemot vērā blakus pašvaldības 
problēmas ar finansēm, šādu lūdzēju būs aizvien vairāk. Ir divi varianti 
- paredzēt budžeta pieaugumu sporta budžetā vai arī maksimāli atteikt, 
bet koncentrēties uz saviem sportistiem, savu vajadzību piepildījumu 
(sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

SB SK "Ezerzeme" lūdz finansējumu transportlīdzekļu nodrošināšanai 
sporta sacensībām. Nav gan minēts, vai komandās startē arī kādi 
novada cilvēki. 

Izsaka viedokli Aldis 
Ciukmacis: 

Vēstulē ir atsauce arī uz iepriekšējas sadarbības turpināšanu. Pagaidām 
sadarbību neesam izjutuši. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

SB SK "Ezerzeme" jau divas reizes ir lūgusi finansējumu sporta 
sacensībām. Transportu mēs piešķīrām esošā finansējuma ietvaros, bet 
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šobrīd šādi izdevumi ir būtiski, kas jau būtu jāplāno. Mēs cenšamies 
risināt problēmas, kas saistās ar valstspilsētas finansiālo stāvokli 
(turpina paust viedokli). 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

SB SK "Ezerzeme" vecāki paši ved bērnus uz sacensībām, līdz ar to ir 
iespēja kooperēties. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Mūsu basketbolisti uz šīm sacensībām nebrauc? 

Izsaka viedokli Aldis 
Ciukmacis: 

(sniedz informāciju) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina paust viedokli Sporta skolas direktoram Aldim Ciukmacim) 

Izsaka viedokli Aldis 
Ciukmacis: 

Izpētot sporta skola budžeta situāciju, varētu nākt pretī un vienu 
braucienu finansēt. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Tad mēs riskējam ar to, ka šādu gribētāju būs ļoti daudz. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Lai nākotnē nebūtu tā, ka viens klubs tika atbalstīts, bet cits klubs 
netika atbalstīts, ir jāpieņem nepopulāri lēmumi. Turklāt arī novada 
teritorijā ir daudz ar sportu saistītu jautājumu, ar kuriem jātiek galā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims 

Cits jautājums ir, ja kāds sporta klubs ilgtermiņā redz sadarbības 
iespējas ar Rēzeknes novadu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd mazāk būtu jārunā par naudas pārskaitījumu uz kontu vai 
transporta piešķiršanu, bet gan jārunā par mūsu infrastruktūras 
izmantošanu. Sadarbības ietvaros, uz labiem nosacījumiem, piešķiram 
izmantošanai infrastruktūru. 

Par lēmumu balso: "par"  - nav 

"pret" - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna 
Zenčenko) 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Noraidīt darba kārtības jautājumu "Par iespējamo atbalstu 
transporta nodrošināšanai SB SK "Ezerzeme"". 

 
3.§ 

Par atbalstu fondam "Sibīrijas bērni" 
Ziņo Guntis Rasims: Izskatot Fonda “Sibīrijas bērni” 2023.gada 6.novembra iesniegumu, 

lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par atbalstu 
fondam "Sibīrijas bērni"  
(aicina pieturēties iepriekšējo gadu paustajam viedoklim un noraidīt 
Fonda “Sibīrijas bērni” 2023.gada 6.novembra lūgumu) 

Par lēmumu balso: "par"  - 1 (Inta Brence) 

"pret" - 
6 (Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Guna Popova, 
Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Noraidīt darba kārtības jautājumu "Par atbalstu fondam 
"Sibīrijas bērni"". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 10:23 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


